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PREDMET: Odgovor o prekidu proizvodnje u INA Rafineriji nafte Sisak, 
                       -traži se. 
 
 
                        Poštovani predsjedniče Vlade, 
 
 
                        pišem Vam u ime građana Siska, posebice u ime mojih sugrađana koji su 
zaposleni u INA Rafineriji nafte Sisak te tvrtkama koje su veliki kooperanti Rafinerije, koji 
zajedno čine gotovo jednu desetinu svih zaposlenih stanovnika Siska. Naime, Sindikat radnika 
Rafinerije otkrio je javnosti da vodeći suvlasnik INE, mađarski MOL, namjerava prekinuti 
proizvodnju u Rafineriji Sisak 1. siječnja ili 1. svibnja 2019. godine. S obzirom da nemamo 
točne i relevantne informacije o tom planu, a s obzirom da je Vlada Republike Hrvatske drugi 
najveći suvlasnik INE možete li mi odgovoriti ima li MOL-ov plan o prekidu proizvodnje u 
Sisku Vašu suglasnost? Ukoliko ima, bilo bi korektno da se o tome pravovremeno informiraju 
svi radnici i šira javnost kako bi se mogli pripremiti za posljedice te odluke. 
 
                        Nije tajna da MOL želi u Hrvatskoj ugasiti proizvodnju kako bi njihove 
podružnice u Mađarskoj i Slovačkoj maksimalizirale proizvodni potencijal i time ostvarili 
ekstraprofit, no to se ne može provesti bez suglasnosti Vlade Republike Hrvatske. Ukoliko se 
ipak usuglasite s tim planom zanima me kakvi su planovi za proizvodnju, skladištenje i 
transport sirove nafte iz Strušca i okolnih naftnih polja. Trenutno se sirova nafta iz tih polja 
prirodnim padom transportira u Rafineriju gdje se prerađuje u derivate. Ukoliko bi se 
proizvodnja ugasila trebalo bi zatvoriti i naftne bušotine jer ne postoji siguran način za 
transport te sirove nafte.  
 
 

 



                        Možete li otkriti postoji li uopće plan hrvatske Vlade za Rafineriju Sisak i INU 
s obzirom da nema nikakvih aktivnosti na provedbi plana otkupa Ininih dionica od MOL-a. 
Ukoliko se nastavi status quo to zapravo znači sigurno gašenje proizvodnje u Sisku i 
Hrvatskoj jer će okolnosti dovesti do toga da proizvodnja više neće biti moguća. U 
rafinerijama Sisak i Rijeka postupno se gase pojedini sustavi i smanjuje broj zaposlenih i 
trenutnom dinamikom doći ćemo u poziciju da druge opcije osim gašenja neće ni biti. Svaki 
dan koji prođe, a da se Vlada aktivno ne bavi rješavanjem problema je dan bliže konačnom 
gašenju naftne proizvodnje u Hrvatskoj. 
 
                        Smatram da se problemom gašenja proizvodnje treba baviti sada, a ne čekati da 
se to desi pa se baviti teškim i nesagledivim posljedicama. Molim Vas da vašim autoritetom 
uvjerite sisačku i hrvatsku javnost, kao i MOL, da Vlada Republike Hrvatske neće dopustiti 
gašenje proizvodnje u Hrvatskoj jer je to strateški državni interes. 
 
 
 
 
                         S poštovanjem, 
 
 
 
 
 
                                                                                                 GRADONAČELNICA 
 
 
                                                                                                  Kristina Ikić Baniček 
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